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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 24. ŘÍJNA 2019 

 

přítomni 

dle prezenční listiny –  Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., Ing. Jiří Velechovský, doc. 
Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc., doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D., Ing. Zdeněk Keken, 
Ph.D., doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., Bc. Tereza Kadeřábková, Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Mgr. Ing. Pavel 
Michálek, Ph.D., Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Bc. Radek Martiník, prof. Ing. Ladislav 
Kokoška, Ph.D., Ing. Tomáš Kudera, Bc. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., 
Adéla Kudrnáčová 

prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., Ing. Jana Vohralíková, Mgr. Josef Beránek, doc. Ing. 
Petr Valášek, Ph.D., doc. Ing. Jiří Remeš, Ph.D. 

Omluveni: doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Radim Löwe, Ing. Václav Silovský, Ing. Lukáš Gábor, prof. Ing. 
Miroslav Müller, Ph.D., prof. Dr. Ing. František Kumhála, Ing. Viktor Kolář, Tomáš Orgoň, Ing. Tereza Sedlářová 
Nehézová, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D. 

Odchod 10:25 Ing. Tomáš Kudera 

 

program 

  1.   Kontrola zápisu 

 

Kontrola zápisu 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU 
pro: 20; proti: 0; zdržel se:  

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 
 

2. Výsledek hlasování per rollam – změny Institucionálního plánu na roky 2019 – 2020, aktualizace pro    
                rok 2019         

3. Hlasování per rollam – změna rozpočtu ČZU pro rok 2019 

4. Plán realizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti ČZU v Praze 2016 – 2020,      
                aktualizace pro rok 2020                 

5. Institucionální plán na roky 2019 – 2020, aktualizace pro rok 2020 

6. Statut České zemědělské univerzity v Praze 

7. Různé 
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Výsledek hlasování per rollam – změny Institucionálního plánu na roky 2019 – 
2020, aktualizace pro rok 2019         

 předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 16. 8. 2019 

 v diskuzi vystoupili: --- 
 

Hlasování per rollam – změna rozpočtu ČZU pro rok 2019 

 předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 19. 9. 2019, 
toto hlasování bylo na žádost jednoho z členů AS ČZU přerušeno a projednáno na řádném jednání AS 
ČZU.  

 Ing. Benešová přednesla stanovisko ekonomické a investiční komise, která předkládaný materiál 
doporučila s připomínkami ke schválení 

 Ing. Jana Vohralíková představila materiál a vysvětlila důvody, které vedly k navýšení podílu z 19% na 
25%  pro rektorátní pracoviště 

 předseda AS ČZU vyzval k projednání tohoto dokumentu. Na dotaz Mgr. Michálka potvrdila Ing. 
Vohralíková, že přerušení hlasování per rollam nemělo vliv na rozdělení odměn pro pracovníky 
rektorátu, neboť měla možnost odměny rozdělit se souhlasem rektora z jiných zdrojů. 

 v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, Ing. Vohralíková, doc. Valášek, Ing. Mikšík, prof. Kokoška, Ing. 
Votruba, Ing. Benešová 
pro: 20; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZMĚNU ROZPOČTU ČZU PRO ROK 2019  
 

Plán realizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti ČZU v Praze 
na období 2016 – 2020, aktualizace pro rok 2020 

 kancléřka podrobně představila předkládaný materiál  
předseda AS ČZU vyzval k hlasování pro možnost vystoupení dvou Mgr. Beránka a Ing. Vohralíkové 

 pro: 20; proti: 0; zdržel se: 0 

 Mgr. Beránek představil a vysvětli vznik předkládaného materiálu - Přílohu Plánu realizace 
Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí 
činnosti. Informoval členy AS ČZU, že jeho oddělení dopracovává přehled zdrojů financování 
jednotlivých akcí a tento materiál bude AS ČZU předložen. 

 Ing. Benešová přednesla stanovisko ekonomické a investiční komise, která doporučila s připomínkami 
materiál ke schválení 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Jana Vohralíková, Ing. Mikšík, Ing. Hrabánková, Mgr. Beránek, Ing. Benešová, 
Mgr. Michálek, Ing. Šánová, Ing. Votruba, doc. Valášek, PaedDr. Vavrla 

 závěr diskuze: na dotaz Ing. Šánové k výstavbě pavilonu bioekonomiky a biomateriálů FLD Mgr. 
Beránek poznamenal, že v budoucnu nedojde k překryvu se zaměřením Provozně ekonomické fakulty, 
neboť vedení FLD na kolegiu rektora garantovalo, že půjde zejména o lesnickou bioekonomiku, tzn. 
zaměření bude orientováno na výrobu obnovitelných zdrojů (bioproduktů a bioenergie) v oblasti 
lesnictví. 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu: 
   pro: 20; proti: 0; zdržel se: 0    

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN REALIZACE DLOUHODOBÉHO ZÁMĚRU VZDĚLÁVACÍ A TVŮRČÍ ČINNOSTI ČZU V PRAZE   

2016 – 2020, AKTUALIZACE PRO ROK  
 

Institucionální plán na roky 2019 – 2020, aktualizace pro rok 2020 

 kancléřka podrobně představila předkládaný materiál  
v diskuzi vystoupili: Ing. Jana Vohralíková, Ing. Benešová, doc. Valášek, Ing. Šánová 
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 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu: 
pro: 20; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE INSTITUCIONÁLNÍ PLÁN NA ROKY 2019  - 2020, AKTUALIZACE PRO ROK 2020 
 

Statut České zemědělské univerzity v Praze 

 rektor uvedl a informoval o drobných změnách a úpravách ve Statutu ČZU a předal slovo paní kancléřce 
k podrobnému představení předkládaného materiálu, která jednotlivé změny podrobně vysvětlila 

 Ing. Mikšík přednesl stanovisko legislativní komise, která doporučuje předkládaný materiál ke 
schválení 

 v diskuzi vystoupili: prof. Matula, doc. Valášek, Ing. Šánová, Ing. Hrabánková, Mgr. Michálek, Ing. 
Mikšík, doc. Remeš, 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předkládaném dokumentu: 
pro: 20; proti: 0; zdržel se: 0    

> AS ČZU SCHVALUJE STATUT ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
 

Různé 

 doc. Dytrtová představila předložený dokument Vyhlášení podmínek přijímacího řízení na IVP ČZU 
v Praze pro studijní program Učitelství praktického vyučování v akademickém roce 2020/2021 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba 

  pro: 18;  proti: 0; zdržel se: 0    

> AS ČZU SCHVALUJE VYHLÁŠENÍ PODMÍNEK PŘIJÍMACÍHO ŘÍZENÍ NA IVP ČZU V PRAZE PRO STUDIJNÍ PROGRAM 

UČITELSTVÍ PRAKTICKÉHO VYUČOVÁNÍ V AKADEMICKÉM ROCE 2020/2021 
 předseda AS ČZU informoval o zaslaném dokumentu Usnesení 152. zasedání Pléna České konference 

rektorů týkající se především financování VŠ 

 předseda AS ČZU informoval o obdrženém dokumentu od VOS informující o stávkové pohotovosti a 
požadavku o navýšení platů akademických pracovníků v rámci tarifních platů ve stejném poměru jako 
ostatním pedagogickým pracovníkům 
v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek 

 Ing. Votruba informoval o zasedání předsedů AS ČZU, které se uskuteční 7. - 8. 11. v Ostravě 

 Ing. Votruba pozval přítomné na shromáždění Akademické obce ČZU, která se bude konat dne 20. 11. 
2019 od 14 hod v Kongresovém sálu SIC ČZU, během shromáždění Akademické obce ČZU bude 
přerušena výuka. 

 Ing. Votruba apeloval na členy AS ČZU, aby se častěji účastnili jednání AS ČZU 

 předseda AS ČZU zároveň požádal vedení ČZU o včasné předkládání materiálů tj. 10 až 14 dní před 
zasedáním AS ČZU, aby bylo možné materiály projednat i v příslušných komisích AS ČZU 

 kancléřka požádala o zaslání návrhu termínů AS ČZU na delší období předem. Ing. Votruba přislíbil 
zaslat návrhy termínů pro zasedání AS na rok 2020 

 předseda AS ČZU informoval o zavěšení zápisu z jednání kolegia rektora v sekci AS ČZU. 

 Ing. Benešová požádala AS ČZU o přijetí usnesení, dle kterého si AS ČZU vyžádá od vedení ČZU 
předložení přehledu zdrojů a financování míry spoluúčasti fakult a rektorátu u jednotlivých projektů 
OP VaVpI (výše dotace, výše spoluúčasti fakulty, výše spoluúčasti univerzity). 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém návrhu: 
pro: 12; proti: 0; zdržel se: 7 

> AS ČZU SCHVALUJE PŘEDLOŽENÍ VÝŠE UVEDENÉ ŽÁDOSTI NA VEDENÍ ČZU 

 Ing. Benešová vznesla dotaz, vzhledem k probíhající situaci na Karlově univerzitě, jakým způsobem jsou 
u nás ošetřeny sponzorské smlouvy. Předseda AS ČZU informoval o kontrole smluv, kterých by se tato 
situace mohla týkat. Společně s Právním oddělením ČZU již provedl kontrolu smluv, při které nebyla 
dohledaná žádná smlouva, která by byla podobně koncipovaná, jako smlouva Karlovy univerzity se 
společností HomeCredit a.s. Všichni partneři ČZU (sponzoři) jsou uvedeni na plaketách v přízemí 
budovy rektorátu.  
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 Ing. Benešová se dotazovala, zda byl pan rektor pozván na oslavy 28. října. Kancléřka sdělila, že pan 
rektor pozvání obdržel. 

 Bc. Martiník se dotazoval, zda se uvažuje o vzniku jakési pracovní skupiny pro strategická partnerství. 
Předseda AS ČZU se domnívá, že akademický senát je kontrolní orgán a pokud vše funguje tak jak má, 
není potřeba vzniku takovýchto pracovních skupin 

 Ing. Michálek informoval o svém členství v expertní komisi CEEPUS, a to od ledna 2020. 

 kancléřka představila a pozvala všechny přítomné na plánovanou řadu akcí připomínajících 30. výročí 
od sametové revoluce „Střípky sametové revoluce“ a požádala o apelování na studenty, aby se 
účastnili akcí a debat.  

 kancléřka informovala o získání podpory projektu HR Award. 

 kancléřka informovala o podání žádosti na přestavbu kolejí, navýšení kapacity na kolejích 
v Modřanech. V tuto chvíli se zajišťuje ubytování pro určité stupně studentů. Požadavek děkanů 
garantovat ubytování pro studenty doktorského studia. 
 

 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast. 

Další zasedání AS ČZU se uskuteční 21. listopadu 2019.  

 

  Ing. ZDENĚK VOTRUBA, Ph.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


